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Zápis 
z kolegia děkana dne 8. září 2020 

 

 

Přítomni: doc. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík, Dr. Šír, doc. Šimáček, prof. Jeníček, doc. Macák, Ing. 
Březina, Dr. Mištová 

Omluveni: doc. Kubal, doc. Ciahotný 

 

Informace z KR 
 

Rektor 
 rektor informoval o cestě na Taiwan 

 opatření COVID - bude rozeslaná směrnice z pedagog. odd. o postupu, předpokládá se online výuka, 
zajistit distanční výuku i pro zahraniční studenty, kteří aktuálně nemůžou do ČR, bude právní 

podklad na základě čeho můžeme studenty přijmout, vyplácet stipendia apod., výuka nad 50 lidí 

distančně, je na vyučujícím, jakou formou bude výuka probíhat, NAÚ vydalo opatření, že i studijní 
programy, které nemají akreditovanou distanční výuku jí mohou využívat, kladen důraz na kvalitu 

výuky a kontakt se studenty, roušky budou povinné ve společných prostorách školy, na výuce by 

rouška měla být, po domluvě studenty možno roušku sundat (v laboratořích bez roušek), je potřeba 
dělat zasedací pořádek z výuky - archivovat u sebe, pokud by nějaký student vykazoval příznaky 
nemoci, vyučující má právo vyloučit ho z výuky 

 priorita DODRŽOVAT ROZVRH 

 imatrikulace dne 15. 9. - v omezené sestavě - děkan a proděkani, promoce budou 

 zakládá se krizový štáb na VŠCHT - rektor pedagog. prorektor, kvestorka, děkani, Ing. Petrák - 
Kralupy, Ing. Starý - koleje, kancléřka 

 cena ministra školství za vynikající vzdělávací činnost - pro studenty, kteří se významným způsobem 
angažovali v řešení COVID - nominace do 18. 9. 

 

Pror. Pospíšil  
 plán investice - vedoucí ústavů doplní 

 stále v jednání nákup pece v Čížkovicích - komunikace se zástupci Lafarge Cement, a.s. 

 

Pror. Jahoda  
 pokles uchazečů o naší školu - budou se zkoumat příčiny, budou se dotazovat garantů studijních 

programů, bude vytvořen formulář, který by měli dostávat studenti při imatrikulaci 

 pokračuje se v přípravách s ekonomy v přípravě nového studijního programu „Sustainability 
management“- program založen na ekonomickém základu (garant bc. programu -  doc. Hudeček, 
garant mag. a dr. programu - doc. Kočí 

 

Pror. Kotrba 
- 24. 9. MICHE - program pro internacionalizaci 

 

Kvestorka – Ing. Chválná 
- včas čerpat granty 
- na senátu bude kritika systému OKBase 

- vypsáno VŘ na vedoucího BOZP 
- 22. 9. sraz vedení školy - provozní schůzka - téma nové pracovní smlouvy, telefonní tarify (dodat 

náměty) 

 

Informace z KR 18. 8. 2020 
- příště nebudou půlené státnice 



- návštěva M3 - hodnotící panel - polovina listopadu 

 
Příští kolegium rektora proběhne dne 29. 9.  

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 
 e-doktorand - někteří školitelé ještě nevyplnili, pokud studenti nevyplní do 30. 9., bude jim 

ukončeno studium (Janák-216, Navrátilová-216, Elfadil-217, Laštůvka-240) 

 biblio/nebiblio výstupy - FTOP by měla dodat 5 biblio výstupů, 3 nebiblio výstupy, u výzkumných 
zpráv doložit, kolik to přineslo peněz, případně, zda to firmy dále využívají 

 Národní inovační platforma - nominován doc. Pohořelý 

 příprava strategického záměru 21+ v oblasti vědy a výzkumu 

 Open Access fond vyčerpán 
 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 možnost pozvat zahraniční odborníky na hostování – zbývají peníze díky zrušeným mobilitám 

v minulém semestru, řeší se využití části peněz na virtuální mobility 

 příprava strategického záměru 21 + v oblasti internacionalizace 

 probíhá jednání s ČSOK obchodní komorou - podpora komunikace se studenty z regionu bývalého 
Sov. Svazu, Balkánu a Arábie 

 podpora spolupráce s univerzitami v Polsku 

 sankční opatření při přijímání studentů z Íránu, Libye, Sýrie a Iráku - prověřit studenty na Finančně 

analytickém úřadu 

 úřadu 
 
doc. Sýkora - proděkan pro pedagogiku 
 na fakultách by mělo být kvalitní technické zabezpečení pro online výuku - nahlásit plán nebo 

nápady Ing. Březinovi 

 poděkování za organizování Letní školy- dr. Kroufek, doc. Jelínek, dr. Martinec, ústav 217 

 bude krizové setkání děkanátu 

 aktuálně jsou na škole praktikanti z Křemencárny. Obecně je potřeba, aby všichni praktikanti měli 

vždy podepsanou smlouvu. Řešit s Janou Krátkou. 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 
 v rámci předmětu Energetické využití odpadu exkurze do Rakouska - jak financovat - z ústavních 

peněz 

 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

 jak bude probíhat výuka ERASMU - dle rozvrhu 

 studenti IMETE -výuka bude zatím probíhat distančně 
 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 výuka začíná prezenční formou dle rozvrhu 
 

Ing. Šritrová  
 probíhá hlasování o termínech konání oborových rad 

 AJ konference - plánovaný termín říjen/listopad -předběžný zájem velký - možnost distančního 
konání 

 termín zasedání VR 13. 10. 
 

dr. Mištová – AS FTOP 
 zasedání AS FTOP 9. 9. 2020 13. 30 hod. - projednávání 21+ (kultivování role senátu, volby rektorů a 

děkanů), projednání záměru vytvoření nových studijních programů 

 letos proběhnout volby do AS FTOP - hledá se dobrovolník, kdo volby povede 



 

 

Datum příštího kolegia děkana bude v úterý 29. 9. 2020 od 14 hodin na děkanátu FTOP. 
 

Zapsala: Ing. Kateřina Šritrová 


